
10.1.2017. 

Sednica Veća Katedre za Teorijsku fiziku 
 

Zapisnik: 
 

Odsutni: dr Dragan Gajić, dr J. Jeknić-Dugić. 
 

Zapisnik sa prethodne sednice je jednoglasno usvojen.  
 

Dnevni red: 
 

1. Informacije 
 

2. Predlog o raspisivanju konkursa za izbor jednog saradnika u zvanje asistenta 
 

3. Razmatranje Plana javnih nabavki za 2017. godinu 
 

4. Razmatranje predstavljanja Katedre i Departmana u odeljenju DFS za nauku i 
visoko obrazovanje (NIVO) 
 

5. Razno 
 
Uz dopunu, tačka 4. Razmatranje predstavljanja Katedre i Departmana u odeljenju 
DFS za nauku i visoko obrazovanje (NIVO), Dnevni red je usvojen (jednoglasno). 
 
1. Informacije: /  

 
2. Predlog o raspisivanju konkursa za izbor jednog saradnika u zvanje asistenta  

 
Šef katedre je obavestio prisutne da je krajem decembra obavešten da u martu ove 
godine ističe izborni rok za asistenta Željka Mladenovića. Nakon konsultacija sa 
kolegom Mladenovićem, šefom Katedre za eksperimentalnu i primenjenu fiziku i 
upravnikom Departmana oko najpogodnije uže naučne oblasti, iznet je predlog da se 
predloži raspisivanje konkursa za jednog asistenta za užu naučnu oblast Teorijska 
fizika.  

Predlog je usvojen (jednoglasno); 
 

3. Razmatranje Plana javnih nabavki za 2017. godinu  
 
Predlog je usvojen (jednoglasno); 
 

4. Razmatranje predstavljanja Departmana u odeljenju DFS za nauku i visoko 
obrazovanje (NIVO): 
 
dr G. Đorđević i dr Lj. Nešić izložili probleme koji su se javili unutar NIVO, kao i 
trenutnim stanjem u radu DFS: 



10.1.2017. 

 
4.1. Suprotno Pravilniku o radu NIVO predloženi/izabrani predsednici pojedinačnih 

Odseka NIVO; 
4.2. Sazvan sastanak u krajnje nepogodno vreme, u Beogradu po podne u 16h, tako 

da nije bilo predstavnika iz Niša, Kragujevca i Novog Sada. Sastanak održan 
bez kvoruma i sa nejasnim sastavom prisutnih koji imaju pravo odlučivanja; 

4.3. Suprotno Pravilniku o radu predloženo povećanje broja predstavnika pojedinih 
institucija (isključivo beogradskih) sa pravom glasa unutar Odseka, a delegiranje 
naših novih članova nije prihvaćeno od strane predsednika Odeljenja; 

4.4. Departmanu sugerisano da zameni svoje predstavnike koji su u penziji, iako ne 
postoji statutarna prepreka za njihovo članstvo, niti je ovakva praksa do sada 
primenjivana (npr. predsednik DFS je godinama bio penzionisani naučnik); 

4.5. Neki od naših kolega su, izgleda, podneli ostavku direktno predsedniku NIVO, 
bez obaveštenja i konsultacija sa Departmanom koji ih je delegirao i koji jedini 
može delegirati naše predstavnike. 

Nakon diskusije u kojoj su učestvovali dr I. Mančev, dr Lj. Nešić i dr G. Đorđević, 
postignut je konsenzus članova Katedre o stavu prema NIVO koji će biti predočen i 
Veću departmana – Katedra nije saglasna sa predloženim izmenama Pravilnika 
o radu i predlaže pojedinačnim delegatima da tokom elektronskog glasanja 
budu protiv promena. Katedra će od predsednika Odeljenja NIVO zahtevati 
(preko Departmana) poštovanje postojećeg Pravilnika – da se rukovodioci 
Odseka biraju na predlog Odseka u skladu sa mogućnošću trajanja mandata i 
broja reizbora, a ne na Savetu Odeljenja; 
 

5. Razno:  
 
5.1. dr Lj. Nešić: predložio nastavak diskusije vezane za efikasnost nastave na nekoj 

od narednih sednica;  
 
dr G. Đorđević: saglasan, ukoliko bude mogućnosti, tačka će biti uvrštena u 
dnevni red naredne sednice Katedre. 

 
 
Zapisnik sastavio D. Delibašić 
 
Zapisnik odobrio šef Katedre dr G. Đorđević 


